
                                                                                                                                                        

TRIVSELSUNDERSØGELSE DEC: 2023/2024 

 

Som en opfølgning på den tidligere undervisningsmiljøundersøgelse har vi købt abonnement 
på DEFGO, som kan samle resultaterne fra undersøgelse for hele skolen samt for den enkelte 
klasse, hvilket gør det til et bedre redskab for os, overordnet set og ned på det enkelte 
klassetrin, at arbejde med.  

Desuden har skolen haft to elever på undervisningsmiljøkursus sammen med andre 
privatskoler i Vejle. På baggrund af undersøgelsen har de valgt at arbejde videre med skolens 
udeområder for de ældste elever på skolen, da det er et af de punkter, der ifølge 
trivselsundersøgelsen kan forbedres. 

Desuden har de enkelte klasselærere på et lærermøde arbejdet med den enkelte klasses 
trivsel og beskrevet 2- 3 fokuspunkter, som de ville sætte fokus på ud fra undersøgelsen. 

Generelt så ligger vores svarfordelinger bedre end både Vejle Kommunes resultater og 
landsgennemsnittet, men der er fortsat områder, som vi kan og skal arbejde videre med: 

Punkterne som der blev valgt ud som fokus: 

- Tydeliggøre rent verbalt for eleverne, hvornår der er medbestemmelse i skoledagen. 
- Udeområderne 
- Toiletterne ved de yngste elever  
- Være opmærksom på, at alle skal turde byde ind og sige deres mening uden at være 

bange for at blive grinet af. Flere elever optræder ved morgensang, og det skal styrkes. 
- Gode frikvarterer, her har elevrådet har ønsket et Legepatruljekursus, som de arbejder 

på at realisere i løbet af næste skoleår. 

Henriette Langkjær 

skoleleder 

 

 

 

 

 


